

Protokoll styremøte i Tasta & omegn sykkelklubb

Møtenummer: 3/2024
Dato: 06.03.24
Kl: 1730
Sted: St. Olav vgs
Innkalt: Styret og vararepresentanter
Tilstede:
Frafall: John Øivind

Sakliste

24/23 Godkjenning av protokoll fra styremøte 07.02.24

Vedtak: Godkjent

24/24 Dato og referent for neste styremøte

Vedtak:

03.04.24 på Tasta skole 17.30, referent er Thea

24/25 Konstituering av nytt styre

Vedtak:

Gjennomgått. Lasse gir tilgang til Paul og Trond i Disk. Sjekker også at alle får tilgang til alle dokumenter i disk.

24/26 Evaluering og oppfølging årsmøte 2024

- Sette av 25000 i året til jubileumstur i 2027. Niklas oppretter høyrentekonto og overfører 25000 for 2024. Niklas vurderer å opprette enda en høyrentekonto for sparing.
- I budsjettet ligger det utgifter til baneleie på velodromen. Styret må lage en refusjonsordning der medlemmer blir sponset med 500. Tilbudet er tiltenkt de som trener jevnlig. Medlemmene må legge inn kvittering på hjemmesiden under refusjoner. Thea informerer på Facebook siden.
- Vedrørende refusjoner mht. påskjønnelser lager Niklas en liste til neste styremøte.
- Informere om at det er mulig å søke styret om midler til felles transport/sosiale arr. i forbindelse med ritt. Thea infomerer på Facebook.
- Innkjøp av PA-anlegg-Jan Olav følger opp.

Vedtak: Gjennomgått

24/27 Økonomi

- a. Likviditet
- b. Inntekter
- c. Kostnader

- d. Regnskap vs budsjett
- e. Prognose

Vedtak: Kommer tilbake til flere detaljer på neste styremøte

24/28 Jæren Gran FondReferat styremøte 7/2:

Vedtak:

Mari og Jan Olav deltok på møtet onsdag 14.2. på Sandnes.

Gruppeførere: Mari starter arbeidet med å få tak i gruppeførere. Skal planlegges bedre hvordan gruppene skal føres. Kan bruke motivatorer som er satt opp på tur den helgen. Mari legger ut info til motivatorene.

Kristin har kontroll på stand i Sande bhg. Ta kontakt med Score om at de kan ha en stand. Thea og Mari samarbeider om promotering av rittet.

24/29 CLT 2024

Status ulike lag.

Vedtak:

Ikke noe nytt fra laglederne. Svart og rødt lag. Kontroll på transport og overnatting i Kristiansand.

24/30 Sponsoror

Vedtak:

Sponsorkomiteen tar kontakt med sponsorene for å høre om de vil være med i en ny treårsperiode. Knytte til seg draktkomiteen for å lage noen alternativ til logoplassering.

24/31 Draktavtale

Vedtak:

Må gi beskjed til draktkomiteen at de må se på utforming og Tosk-profileringen/identitet. Trond har kontakt med Kim og Hans Jørgen.

24/32 Dato for Hervik-Rør rittet

Vedtak:

Styret anbefaler å legge det til den 7. september

24/33 Årshjul TOSK, ansvarsfordeling TOSK-styret - status

- a. [Årshjul](#)

Vedtak: Gjennomgått

- b. [Ansvarsfordeling](#)

Gjennomgås for kvalitetssikring

Vedtak: Gjennomgått

24/34 Eventuelt

- a. Motivatorer

Vedtak:

Samling 12.03 på Lervig Local med ostesmørbrød. Påmelding ligger på motivatorsidene. Jobbe for å få flere motivatorer på gull.

- b. Dugnad Torur of Norway

Vedtak:

Thea legger det ut til medlemmene på FB, så kan de ta det ut som egen lønn. De som ønsker det, kan melde seg på.

- c. Lage et alternativ for å lage en Tosk-bag.

Vedtak:

Trond tar ballen.

- d.

Vedtak:

- e.

Vedtak:

-